
13.05.25 
 

Tid 1800-1915 

Sted Utleira Skole, spiserommet 

Deltakere 1. Espen Kokkvoll 
3. Axel Holst 
3. Jonas Bergmann Paulsen 
4. Ivar Eskerud Smith 
5. Håkon Furre Amundsen 
7. Aya Anima 
7. Mia Berg Øyen 
2. Marte R. Skogstad,  
Vegard Andreas Hoksnes 
4. Elin 
Bente Moholt (Rektor) 

Frafall 5. Morten Severin Hoel 
2. Cathrine Hoem 

 
 

Sak nr Sak Ansvar 

40/24 Trygg skolevei:  
- Brøyting ved broene: Snakke med entreprenør ved 

start av neste snøsesong. Legges til årshjul?  
- Svar fra fylkeskommunen angående fartsgrensen: Den 

er vurdert til å være det den skal være. FAU ser på 
hvordan man går videre med saken 

 
FAU 

90/24 Innlegg Jan Ketil (Korpset) 
 
17. mai skal være en fridag for ansatte ved skolen. 
Skolen har derfor vært i dialog med korpset for å kunne 
løse denne dagen uten involvering fra ansatte i skolen. 
 
Hvordan kan korpset arrangere noe der uten skolen sin 
deltagelse, ingenting felles med busser fra skolen til byen. 
 
Tre alternativer: 
1. Oppmøte på skolen komme seg nedover selv til byen 
2. Alternativ oppmøte direkte bak samfunnet 
3. Lokal barnetog 
 
Diskusjon med idrettslaget, de stiller seg positive til lokalt 
arrangement.  
 

FAU 



17.mai: Forslag om å lage bydelsarrangement  tog i sentrum. 
Utleira skole alene, ikke Steindal. For langt for toget å gå via 
Steindal, også bakker.  
 

- Skolen: Premiss: Lærere ikke med og ikke penger til 
buss. Skolen tar ikke ansvar for organisering av busser 
heller.  

For et lokalarrangement. Dialog med korpset, møte oktober og 
november. Beskrevet mange fordeler med lokalt arrangement. 
Hovedgrunn: Ansatte skal ha fridag. Økonomi en faktor, koster 
30-40 000 kroner for buss, buss i regi av skolen ikke en 
mulighet. Går mot underskudd, kan bare gjøre det som er 
lovpålagt. Sammen med korpset opptatt av at barna sin dag, 
fokus på hvordan de får best mulig dag. I tillegg svært mange 
andre gode grunner bak lokalt arrangement. Viktig poeng at et 
prøveprosjekt som skal evalueres. Skolen tidligere hatt ansvar 
for bestilling av buss, få tak i busser som ikke kommer, 
organisering av hvilke foreldre og barn som skal gå, lage 
oversikt til de som går i toget. Mye arbeid. Skolen tar ikke dette 
arbeidet videre.  

  
- Korpset v/styret: Styret i korpset veldig for et 

lokalarrangement. Korpset har fortsatt ansvar for 
arrangementet, ingen endring i det. Kommer til å trenge 
bistand fra foreldre.  
 

- Korpset på foreldremøte: Færre positive, flere negative, 
flertall mot. De fleste positive til å flytte arrangementet 
tli Utleirahallen. Mange kritiske spørsmål. Ansvaret 
flyttet over på korpset som årsak til at de er negative? 
Andre skjønner ikke hvorfor det skal skje akkurat i år 
hvis ikke økonomi årsak. Poengtert flere ganger at FAU 
skal påta seg ansvaret for å arrangere. Foreldre med 
barn på flere skoler får problemer med hvor de skal 
være, ikke mulig å være to steder samtidig. Korpset 
50-års jubileum i år, noen synes det er trist de ikke skal 
være i sentrum da.  
 

- FAU: Flertall positiv til lokalarragement, 11 stemmer for, 
5 blank. Tas opp i samarbeidsmøte med 
foreldrekontakter. Møte med rektor i etterkant av 
samarbeidsmøte med foreldrekontakter.  

 
Innspill fra FAU 

- Mulighet å alternere annenhvert år mellom Steindal og 
Utleira ved samarbeid 

- Trange forhold på skolen allerede, uten bydelsfest.  



- Usikkerhet til hvordan stemningen er i foreldregruppa, 
mange  

- Prøveprosjekt, på tide å prøve noe annet.  
- Barn med skilte foreldre eller foreldre/foresatte er borte 

får problemer med delt arrangement, ikke kunne vært 
både lokalt og i byen. Dette vil være uavh av om det blir 
lokalt eller i byen, da det allerede i dag er utfordrende 
logistikk for foreldre med barnehagebarn som må dele 
seg og ikke får til å være begge steder.  

- Forslag om å flytte alt til komprimert, bort fra morgenen 
(både tale, spilling,  

 
Spørsmål fra foreldre: Hvem bestemmer 17. mai? Hvem har 
mandat? Korpset har alltid arrangert 17. mai og kommer 
fortsatt til å ha hovedansvaret, men trenger hjelp fra flere.  
 
17. mai med lokal folkefest bestemt. Skal sendes ut info til alle 
foreldre via vigilo, rektor formulerer skriv om dette.  

109/25 Gjennomgang av tilbakemelding fra foreldre som er kritisk til 
retningen  

 

113/25 FIRST Lego League er på vei. Aya snakker med Bente, og alle 
bør få. 
 
Påmeldingsfrist juni, konkurranse i november. Må finne ut 
hvordan man skaffer midler til starter-kits. 
 
Statlige midler (182 000) som vil gå til innkjøp av teknikklego 
og starter kits til FLL. 

 

120/25 Fra rektor: Stengte veier i nærområdet  

121/25 Fra rektor: Ønske om å delta i DEKOM, lesesatsing, mål om 
økt bruk av skolebiblioteket og bydelsbiblioteket, mål om 
hevede resultater innen lesing. Ønsker foreldrene involvert. 
Kommer mer info.  

 

122/25 Fra rektor: Lærerstilling og miljøarbeiderstilling ledig fra høsten 
grunnet oppsigelser. 

 

123/25 Status skjerm i matpauser 
 
Har fått melding fra foreldre hvor barna har 10 minutter spising 
og 20 minutter skjerm. Har blitt sendt mail direkte til 
lærergruppen, men tas opp her i FAU også da vi har snakket 
om det tidligere. 

Rektor 



124/25 Utskrift av ukeplan 
 
La barna ta ansvar for hva som er leksene. 
Det i seg selv er grunn nok til å skrive ut ukeplanene. 

Rektor 

125/25 Mulige tema for temamøte alle foreldre: “Avlogga”, robuste 
barn, fysisk helse og mat 

 

126/25 Spørsmål om avlønning til 5. trinn for kakebaking 17. mai, ikke 
avklart.  
 
Evaluering 17. mai:  

- Spørreskjema via vigilo - få, konkrete spørsmål  
- Elever kan svare ut noe skriftlig fra FAU via lærere 

 
 
Forberedelser:  

- Hvor godt undersøkt med andre bydeler som har gjort 
det lignende i mange år 

- Hvilket klokkeslett er arrangementet lagt til, hvordan 
går det opp med borgertoget i sentrum og andre 
events.  

- Planlegging må starte tidlig, gjerne inkludert undersøke 
hvordan andre skoler har fått det til.  

- Dugnadslister annonsert på vigilo? 
- Invitere barnehagene til å delta i toget lokalt 

 
Gjennomføring:  

- Spørreundersøkelse i klassene hva de synes om 
arrangementet 

 
Alternative måter å gjennomføre 17. mai på:  

- Foreldre samarbeider om transport til sentrum for tog, 
evt vanlig buss 

- FAU står for gjennomføring av arrangement, får 
pengene og kan bruke pengene på booking av buss 
senere år.  

 

127/25 Spørsmål om informasjonsformidling i forkant av oppstart i 1. 
klasse. Ikke alle barna starter fra nærbarnehagene, opplevelse 
av lite informasjon i forkant.  
Sendt ut referat fra foreldremøte som er gjennomført uten at 
alle foreldre har fått innkalling til møtet.  
 
Lite informasjon om andre i klassene, ikke 
klasselister/kontaktinfo i forkant.  
 

 



Nidarvoll eks lekegrupper, 4-5 stk per gruppe, satt sammen 
etter oppstart, ansvar for å ta vare på hverandre, møtes litt 
utenom skolen for å knytte relasjoner og kontakter.  
 
Har vært et prosjekt i Trondheim kommune med samarbeid 
mellom enkelte av nærbarnehagene og skolen, problem for 
barna fra andre barnehager som ikke kjenner noen og heller 
ikke får bli kjent med noen i forkant av oppstart i skolen.  

128/25 Skoleavslutning, skolegårdsfest for hele skolen 03.06.25  

 
Til Bente:  

- Informasjon i forkant av skolestart 1. trinn 
- Sende ut dugnadslister 17. mai via vigilo?  
- Sende ut informasjon om lokal 17. mai feiring til barnehagene  


	13.05.25 

